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Z  Á  P  I  S 
z 5. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAVI, 

 které se konalo 23. září 2015 od 18:00 hodin 
 v malém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 
                 Celkem bylo přítomno 19 členů zastupitelstva města.  
Omluveni: Růžena Domová, Ludmila Zbytovská 
Hosté: tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll, vedoucí finančního odboru MěÚ Soběslav paní 
Marcela Koloušková, vedoucí odboru organizačního a správy majetku MěÚ Soběslav paní 
Věra Hanzalová 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po 
uvítání všech přítomných konstatoval, že je přítomno 19 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční 
většina, a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a 
občany na skutečnost, že je z celého průběhu jednání zastupitelstva města pořizován audio 
(zvukový) záznam, který bude následně zveřejněn na internetových stránkách města Soběslavi 
a bude k dispozici na MěÚ.  

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 5. zasedání zastupitelstva města.  

P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Změna č. 3 rozpočtu města v roce 2015 

2. Majetkové převody 

A: Prodej pozemků parc. č. 3064/3 a parc. č. 3064/4 v k. ú. Soběslav 

B: Směna bez doplatku části pozemků parc. č. 1506/9 a parc. č. 1506/1 v k. ú. 
Soběslav mezi městem Soběslav a Správou lesů města Soběslavi, spol. s r. o., a prodej 
části pozemků oddělených z pozemků parc. č. 1506/1, parc. č. 1506/32 a  parc. č. 
1506/9 v k. ú. Soběslav  

C: Koupě pozemků určených k plnění funkcí lesa parc. č. 263/1 a parc. č. 263/2 v k. ú. 
Vesce  

D: Přijetí daru od Jihočeského kraje, České Budějovice  –  pozemků pod chodníky a 
veřejným prostranstvím v ulicích Palackého, Tyršova a náměstí Republiky 

E: Revokace usnesení ZM 2/011/2014 z 17. 12. 2014 a přijetí usnesení nového  

3. Různé 
Mgr. Alena Krejčová vznesla návrh na doplnění programu o bod – „Nevhodné a nemorální 
chování a jednání člena zastupitelstva našeho města“ před bod č. 1 předloženého návrhu.  

Hlasování o návrhu Mgr. Aleny Krejčové o doplnění programu – bod č. 1 – Nevhodné a nemorální 
chování a jednání člena zastupitelstva našeho města: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Ing. Iveta Matějů, Jan Pehe 

Návrh byl přijat.  
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Starosta města předložil ke schválení nový upravený program 5. zasedání zastupitelstva 
města. Bod č. 1 – Nevhodné a nemorální chování a jednání člena zastupitelstva našeho města, 
bod č. 2 – Změna č. 3 rozpočtu města v roce 2015, bod č. 3 – Majetkové převody a bod č. 4 – 
Různé. 

Hlasování o programu jako celku: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek  
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Ing. Iveta Matějů, Jan Pehe 

Program byl schválen. 
 
Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města MUDr. Lubomír Kříž, 
MUDr. Jan Chabr a paní Marcela Hánová. 

Hlasování o složení návrhové komise: 
Pro: 16 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Martin 
Kákona; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil 
Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; 
Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 3 
Marcela Hánová, MUDr. Jan Chabr, MUDr. Lubomír Kříž 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města byli starostou města  navrženi 
tito členové zastupitelstva města – pan Jan Pehe a pan Zdeněk Vránek.  

Hlasování o složení ověřovatelů: 
Pro: 17 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Mgr. Petr Valeš  
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
Jan Pehe, Zdeněk Vránek  

Návrh byl přijat. 

Zápis z 4. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 
svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Květoslava Štaubrová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM budou v rámci diskuse ke každému bodu 
jednání vyjmenováni pouze účastníci diskuse (viz schválený jednací řád ZM čl. 14), úplné znění 
diskuse bude zveřejněno v audio záznamu.  

K bodu 1 – Nevhodné a nemorální chování a jednání zastupitele našeho města 
Předložila: Mgr. Alena Krejčová – ředitelka MŠ Duha 

Mgr. Alena Krejčová reagovala na událost, která se stala v srpnu letošního roku, kdy člen 
zastupitelstva města Ing. Martin Kákona fyzicky napadl osmdesátiletého muže - otce starosty 
pana Josefa Bláhu a způsobil mu zranění, pro která musel být napadený pan Josef Bláha 
hospitalizován na jednotce intenzivní péče v nemocnici.  
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Ing. Martin Kákona byl zastupiteli města vyzván, aby sám zvážil důsledky svého jednání a na 
základě svého rozhodnutí rezignoval na post člena ZM nebo se neúčastnil dalších jednání do 
vyřešení této události Policií ČR. 

K tomuto bodu diskutovali a k výzvě se přidali:  
Členové ZM: MUDr. Jan Chabr, Mgr. Alena Krejčová, Mgr. Petr Lintner, pan Václav 
Nedvěd, Mgr. Petr Valeš 
Dále diskutoval: Jan Pehe 
Na vystoupení členů ZM reagoval Ing. Martin Kákona. 

Mgr. Petr Lintner a Mgr. Alena Krejčová předložili návrh na ukončení rozpravy k tomuto 
bodu.  

Hlasování o ukončení rozpravy k tomuto bodu: 
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 
Ing. Martin Kákona 

Návrh byl přijat. 

K bodu 2 – Změna č. 3 rozpočtu města v roce 2015 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí finančního odboru MěÚ  
Příloha:  

- Důvodová zpráva k návrhu změny rozpočtu města Soběslavi na rok 2015 – rozpočtové 
opatření č. 3/2015 

Předložen návrh rozpočtového opatření č. 3/2015, který byl projednán v radě města dne 1. 9. 
2015. Návrhem rozpočtového opatření č. 3/2015 se zvyšují celkové příjmy města o 2 435 509 
Kč, výdaje o 207 509 Kč a vzniklý rozdíl 2 228 000 sníží celoroční plánovaný schodek 
v hospodaření města. 
Po provedené třetí úpravě dosáhnou rozpočtové příjmy města 140 712 730 Kč a výdaje 
148 084 730 Kč. Záporné saldo hospodaření 7 372 tis. Kč bude pokryto prostřednictvím 
financování ze zůstatku na běžných účtech města. 

Předsedkyně finančního výboru Mgr. Alena Krejčová informovala o jednání Finančního 
výboru dne 16. 9. 2015, který doporučuje rozpočtovou změnu č. 3 zastupitelstvu města 
schválit.  

Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 3/2015 – v 
předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
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K bodu 3 – Majetkové převody  
A: Prodej pozemků parc. č. 3064/3 a parc. č. 3064/4 v k. ú. Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k prodeji pozemků p. č. 3064/3 a p. č. 3064/4 v k. ú. Soběslav 
Předložen návrh prodeje pozemků p. č. 3064/3 a p. č. 3064/4 v k. ú. Soběslav Ředitelství 
silnic a dálnic ČR. Celková výměra pozemků je 124 m2  a důvodem prodeje je majetkoprávní 
vypořádání pozemků pod stavbou dešťové kanalizace, realizované v souvislosti s výstavbou 
dálnice D3. Na základě znaleckého posudku byla stanovena prodejní cena 212,65 Kč/m2, 
celková cena činí 26 369 Kč. Náklady spojené se znaleckým posudkem, geometrickým 
plánem a převodem uhradí ŘSD ČR.  

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemků parc. č. 3064/3 o výměře 96 m2 a parc. č. 
3064/4 o výměře 28 m2 v k. ú. Soběslav ČR – Ředitelství silnic a dálnic ČR, Praha, za cenu 
dle znaleckého posudku. 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek  
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
 
B: Směna bez doplatku části pozemků parc. č. 1506/9 a parc. č. 1506/1 v k. ú. Soběslav 
mezi městem Soběslav a Správou lesů města Soběslavi, spol. s r. o., a prodej části 
pozemků oddělených z pozemků parc. č. 1506/1, parc. č. 1506/32 a  parc. č. 1506/9 v k. ú. 
Soběslav 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke směně bez doplatku části pozemků p. č. 1506/9 a p. č. 1506/1 
v k. ú. Soběslav mezi městem Soběslav a Správou lesů města Soběslavi, spol. s r. o., a 
prodej části pozemků oddělených z pozemků p. č. 1506/1, p. č. 1506/32 a  p. č. 1506/9 
v k. ú. Soběslav panu L. Nejedlému 

Předložen návrh směny pozemků p. č. 1506/9 a p. č. 1506/1 v k. ú. Soběslav mezi městem 
Soběslav a Správou lesů města Soběslavi, spol. s r. o., bez doplatku. Následně předložen 
návrh prodeje částí pozemků p. č. 1506/1, p. č. 1506/32 a  p. č. 1506/9 v k. ú. Soběslav panu 
L. Nejedlému o celkové výměře 386 m2.  Pan L. Nejedlý má zájem o koupi pozemků za 
účelem zajištění parkování svých vozidel (autobusů). Navržená cena prodeje na základě 
znaleckého posudku činí 213 Kč/m2. Cena prodeje pozemků celkem činí 82 218 Kč.  

K tomuto bodu diskutovali: 
Člen ZM: Ing. Martin Kákona 
Dále diskutoval: Ing. arch. Jan Kodat 

Usnesení  
1) Zastupitelstvo města schvaluje směnu pozemků bez doplatku mezi městem Soběslav a 
Správou lesů města Soběslavi, spol. s r. o., tak, že město Soběslav se stane výlučným 
vlastníkem části pozemku parc. č. 1506/9 o výměře cca 52 m2 a Správa lesů města Soběslavi, 
spol. s r. o., se stane výlučným vlastníkem části pozemku parc. č. 1506/1 o výměře cca 74 m2. 
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2) Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemků oddělených z pozemků parc. č. 506/1  
o výměře cca 308 m2, parc. č. 1506/32 o výměře cca 26 m2 a parc. č. 1506/9 o výměře cca 52 
m2 v k. ú. Soběslav panu Liboru Nejedlému, Soběslav, za cenu dle znaleckého posudku. 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek  
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
 
C: Koupě pozemků určených k plnění funkcí lesa parc. č. 263/1 a parc. č. 263/2 v k. ú. 
Vesce 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva ke koupi pozemků určených k plnění funkcí lesa p. č. 263/1 a p. č. 
263/2 v k. ú. Vesce od paní L. Krlínové 

Předložen návrh koupě pozemků určených k plnění funkcí lesa p. č. 263/1 a p. č. 263/2 v k. ú. 
Vesce od paní L. Krlínové. Celková výměra pozemků je 8 759 m2. Kupní cena byla stanovena 
dle znaleckého posudku  na částku 50 000 Kč. Koupí těchto pozemků dojde ke scelení lesních 
pozemků ve vlastnictví města, SLMS, s. r. o., koupi doporučuje.   

K tomuto bodu diskutoval: 
Člen ZM: Pan Zdeněk Vránek upozornil na doplnění kupní ceny do usnesení ZM. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků určených k plnění funkcí lesa parc. č. 263/1 a 
parc. č. 263/2 o celkové výměře 8.759 m2 v k. ú. Vesce u Soběslavi od paní Libuše Krlínové, 
Soběslav, za cenu dle znaleckého posudku, tj. 50.000 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek  
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
 
D: Přijetí daru od Jihočeského kraje, České Budějovice  –  pozemků pod chodníky a 
veřejným prostranstvím v ulicích Palackého, Tyršova a náměstí Republiky 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k přijetí daru od Jihočeského kraje, České Budějovice  –  pozemků 
pod chodníky a veřejným prostranstvím v ulicích Palackého, Tyršova a náměstí 
Republiky 

Předložen návrh přijetí daru od Jihočeského kraje, České Budějovice, pozemků p. č. 3979/2 o 
výměře 474 m2, p. č. 3979/3 o výměře 348 m2, p. č. 3979/4 o výměře 16 m2, dílu „c“ o 
výměře 1 m2, odděleného geometrickým plánem z pozemkové parcely č. 3991, dílu „r“ o 
výměře 0,12 m2, dílu „o“ o výměře 58 m2 a dílu „j“ o výměře 112 m2, oddělených 
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geometrickým plánem z pozemkové p. č. 3904/4, dílu „g“ o výměře 78 m2 a dílu „d“ o 
výměře 30 m2, oddělených  geometrickým plánem z pozemkové parcely č. 3990/2, vše v k. ú. 
Soběslav, do majetku města Soběslav. 

Bez diskuse. 

Usnesení  
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru – pozemků parc. č. 3979/2 o výměře 474 m2, parc. 
č. 3979/3 o výměře 348 m2, parc. č. 3979/4 o výměře 16 m2, dílu „c“ o výměře 1 m2, 
odděleného geometrickým plánem z pozemkové parcely č. 3991, dílu „r“ o výměře 0,12 m2, 
dílu „o“ o výměře 58 m2 a dílu „j“ o výměře 112 m2, oddělených geometrickým plánem 
z pozemkové parcely č. 3904/4, dílu „g“ o výměře 78 m2 a dílu „d“ o výměře 30 m2, 
oddělených geometrickým plánem z pozemkové parcely č. 3990/2, vše v k. ú. Soběslav, od 
Jihočeského kraje, České Budějovice, do majetku města Soběslavi.  

Hlasování o návrhu usnesení:  
Pro: 19 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Ing. Martin Kákona; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. 
Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav 
Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek  
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 
 
E: Revokace usnesení ZM 2/011/2014 z 17. 12. 2014 a přijetí usnesení nového 
Předložila: Věra Hanzalová – vedoucí odboru organizačního a správy majetku 
Přílohy:  

- Důvodová zpráva k revokaci usnesení ZM 2/011/2014 z 17. 12. 2014 a k přijetí 
nového usnesení 

Z důvodu zhotovení nového geometrického plánu pro budoucí výstavbu rodinných domů a 
ZTV na sídl. Svákov v Soběslavi vyvolané požadavky Ing. Lagnera (projektanta komunikací) 
předložen návrh na revokaci usnesení ZM 2/011/2014 z 17. 12. 2014 a přijetí nového usnesení 
ve věci směny pozemků mezi městem Soběslav, Římskokatolickou farností a manželi 
Pokornými. Směna pozemků proběhne bez doplatku.  
 
K tomuto bodu diskutovali: 
Člen ZM: Ing. Martin Kákona 
Dále diskutoval: Ing. arch. Jan Kodat 

Usnesení  
1) Zastupitelstvo města revokuje usnesení ZM 2/011/2014 z 17. 12. 2014  v celém rozsahu. 
2) Zastupitelstvo města schvaluje vypořádání pozemků pro výstavbu II. etapy rodinných 
domů na sídlišti Svákov v Soběslavi formou směny bez doplatku mezi městem Soběslav, 
Římskokatolickou farností Soběslav a manželi Romanem Pokorným, Chabrovice, a Lucií 
Pokornou, Soběslav, tak, aby se: 
a) manželé Pokorných stali výlučnými vlastníky pozemků parc. č. 2101/5 o výměře 629 m2, 
parc. č. 2103/542 o výměře 124 m2, parc. č. 2103/565 o výměře 177 m2, vše v k. ú. Soběslav, 
b) Římskokatolická farnost Soběslav stala výlučným vlastníkem pozemků parc. č. 2103/466  
o výměře 420 m2, parc. č. 2101/12 o výměře 262 m2, parc. č. 2103/559 o výměře  265 m2, vše  
v k. ú. Soběslav, 
c) město Soběslav stalo výlučným vlastníkem pozemků parc. č. 2101/11 o výměře 99 m2, 
parc. č. 2101/6 o výměře  77 m2, parc. č. 2103/564 o výměře 27 m2, parc. č. 2101/7 o výměře 
126 m2, parc. č. 2103/563 o výměře 114 m2, parc. č. 2103/562 o výměře 29 m2, parc. č. 
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2101/8 o výměře 24 m2, parc. č. 2101/9 o výměře 16 m2, parc. č. 2101/10 o výměře 17 m2, 
parc. č. 2103/560 o výměře 317 m2, parc. č. 2103/561 o výměře 311 m2, vše v k. ú. Soběslav. 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Pro: 18 
Ing. Jindřich Bláha; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; Marcela Hánová; Jaroslav 
Himpan; MUDr. Jan Chabr; Mgr. Alena Krejčová; MUDr. Lubomír Kříž; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. 
Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Kamil Modl; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 
Pánek; Jan Pehe; Mgr. Petr Valeš; Zdeněk Vránek  
Proti: 1 
Ing. Martin Kákona 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 4 – Různé 

Ing. Jindřich Bláha – starosta města informoval, že město nechalo přepracovat projektovou 
dokumentaci propustku Andělské stoky pod železniční tratí v Květnové ul. v Soběslavi. Na 
základě toho dojde k rozšíření pochozí plochy v propustku na celou jeho šíři. Z důvodu 
zhotovení nového pochozího roštu se termín dokončení akce posune o cca 2 měsíce.  

Připomínky a podněty členů ZM:  
Ing. M. Kákona požádal o zaslání důvodové zprávy a bližších informací k nákupu serverů pro 
MěÚ Soběslav. Ing. J. Bláha – informace k výběrovému řízení nákupu serverů zašle tajemník 
MěÚ Ing. R. Bryll. 

Ing. M. Kákona informoval o návrzích na rozšíření programu ZM zaslaných radě města  dne 
6. 9. 2015 a sdělení zaslané tajemníkem MěÚ o jejich projednání RM dne 14. 9. 2015.  
Požádal  o připomínky rady města k těmto návrhům a v případě, že žádné připomínky nejsou, 
požádal o jejich zařazení do programu příštího jednání ZM.   

Ing. M. Kákona požádal o informaci, kdo nařídil zásah MP díky kterému byl nucen přesunout 
petiční stánek Pirátské strany z travnaté plochy u KDMS při Soběslavských slavnostech dne 
19. 9. 2015. Označil tento zásah jako nezákonný a požádal o sdělení, jaké důsledky budou 
z tohoto jednání vyvozeny. Mgr. P. Valeš – KDMS jako pořadatel akce požádal o zábor 
potřebného území pro konání Soběslavských slavností, který byl řádně schválen a vyvěšen. 
Pirátská strana si postavila stánek v tomto vymezeném záboru, a to bez vědomí pořadatele, 
který tudíž požádal Městskou policii o zajištění přesunu nepovoleného stánku z tohoto 
prostoru. Ing. J. Bláha označil umístění stánku Pirátské strany v průběhu letošních 
Soběslavských slavností, stejně jako v loňském roce, za narušení slavností. Pořadatel 
slavností společně s MP předá celou záležitost k dalšímu řízení. Ing. M. Kákona přes uvedené 
skutečnosti i nadále označil zásah MP za nezákonný s tím, že mu nezbývá nic jiného než 
podat žalobu. Ing. R. Bryll – přestupek Pirátů pro Soběslav spočívající v nepovoleném záboru 
veřejného prostranství při Soběslavských slavnostech v loňském roce byl řešen 
v přestupkovém řízení na MěÚ Soběslav a následně Krajským úřadem ČB. Krajský úřad 
konstatoval, že se jedná o přestupek. Nepovoleným záborem veřejného prostranství došlo k 
nezákonnému jednání, ale z důvodu malé společenské nebezpečnosti zrušil Krajský úřad 
rozhodnutí našeho úřadu společně s uloženou pokutou ve výši 200 Kč. 

Pan J. Pehe upozornil na propadlou komunikaci nedaleko křižovatky E 55 s ul. Mrázkovou a 
požádal o zajištění opravy této části vozovky. Ing. J. Bláha – na propadlou silnici Město 
Soběslav upozorňovalo majitele této komunikace  ŘSD ČR opakovaně. ŘSD ČR v minulých 
týdnech tuto vozovku již opravovalo, ale ta se znovu propadla. Město Soběslav na tento stav 
stále upozorňuje, nemá však žádnou zákonnou možnost opravu nařídit.  

V. Nedvěd požádal o zajištění větší ostrahy v parku u Polikliniky (promenáda), kde se schází 
mládež užívající různé návykové látky (alkohol, drogy). MUDr. J. Chabr upozornil, že 
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podobná sitauce je v parku u kina. Ing. Jindřich Bláha –  upozorníme na tato místa Městskou 
policii.  

Připomínky a podněty občanů: 
Pan B. J. Skočdopol požádal o opravu komunikace za Bechyňským mostem vedoucí 
k budoucí MVE Valcha, která byla poškozena touto stavbou včetně povrchu mostku.  

Pan B. J.  Skočdopol požádal, zda by Město Soběslav uvažovalo o udělení čestného občanství 
hudebnímu skladateli Otakaru Ostrčilovi a skladateli, hudebníkovi a učiteli hudby panu Karlu 
Blažkovi.  

Pan B. J. Skočdopol se dotazoval, v jaké fázi se nachází posunutí dopravní značky označující 
začátek a konec města Soběslav za Bechyňským mostem. Ing. J. Bláha - posunutí značky bylo 
již projednáno se Správou a údržbou silnic Jihočeského kraje, Tábor, a Policií ČR. Oba 
dotčené orgány s posunutím značky souhlasí a po vydání rozhodnutí bude značka posunuta; 
ve čtvrtek 24. 9. 2015 bude uskutečněna kolaudace malé vodní elektrárny, vlastník opraví 
komunikaci a Mgr. V. Drachovský zajistí opravu mostku; čestným občanstvím navrženého 
hudebního skladatele Otakara Ostrčila a učitele hudby p. Karla Blažka se město bude zabývat.  

Paní P. Schmid upozornila na skládku pet lahví za hřištěm, které se nachází za řekou směrem 
k plovárně. Mgr. V. Drachovský – o problému město Soběslav ví, bude zvýšena pozornost 
MP a skládka pet lahví by měla být již odklizena. Terén bude dorovnán, aby byly prohlubně 
odstraněny a nemohly být používány pro odkládání odpadu.  

Dále paní P. Schmid upozornila na nerespektování značky zákazu vjezdu motorových vozidel 
do ulice vedoucí ze Školního náměstí směrem k Okružní ulici. Ing. J. Bláha – ve spolupráci 
s Městskou policií bude v tomto místě nainstalována mobilní kamera. 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 23. září 2015 v 19.20 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


